
 

 

Referat  
Dato 17.01.2023.  
Sted: Helle, Midgårdsvej 4, 3650 Ølstykke 

 

 
 

 
1. Godkendelse af dagsorden  

/ Godkendt!  

2. Godkendelse af referat fra sidst bestyrelsesmøde 

/ Godkendt!  

3. Status ift. Økonomi / gennemgang af årsregnskabet 

/ Årsregnskabet blev gennemgået og efter en del snak blev bestyrelsen enige 

om at regnskabet er ok.  

4. Belysning langs stierne / forsat 

 / Det vides endnu ikke om separationen af lyset er udført idet vores lamper 

stadig ikke tænder/slukker uafhængigt af kommunens lamper. Der skal på 

generalforsamlingens dagsorden være et punkt om lyset i de grønne områder 

skal slukkes fra f.eks. kl. 23.00 til kl. 05.00. 

5. Status på asfaltlapper  

/ Asfaltdoktoren har sendt en regning, hvor der var et afslag ca. kr. 6.000,00, 

hvilket vi ikke synes var ok og dette meddelt til firmaet samt at regning ikke 

bliver betalt før vi er tilfredse. Vejdoktoren har informeret om, at de vender 

tilbage og forsøger at udbedre lapperne når det bliver varmere. Kloakkerne 

ved indkørslen er blevet suget og det har hjulpet. 

6. Hjemmeside  

/ Mail fra 1 2 3 sendes til Mads. Vi spørger i plenum på generalforsamlingen 

om der er nogen der har løsninger, der kan afhjælpe vores problemer. 

7. Grønne områder  



 

 

/ Helle informerede om grenaffald efterladt i buskene. Novafos har været ude 

og kikke på sagen. Helle kontakter Novafos og beder dem om at fjerne 

grenaffaldet.  

Stien ud mod Bækkegården er blevet beskåret. Taks ved stien, der dækkede 

for gadelampen, er blevet fjernet. Hvis resten skal beskæres, skal dette gøres 

over flere omgange. Grundejeren der bor op til takshækken, skal redegøre for 

sin skelpæl før bestyrelsen kan træffe en beslutning vedr. det videre forløb. 

Helle orienterede om de to tilbud fremsendt af Smølferne. Tilbud nr. 1 er 

godkendt. Heller følger op med yderlige spørgsmål til tilbud 2. Smølferne skal 

komme med et udkast til et årshjul inden den 10.02.     

8. Status på antenneområdet og mail fra YouSee  

/ Bestyrelsen noterer sig mailen fra Dansk Kabel tv, men går ikke videre med 

sagen pt. idet de informere om at vores kabler er i en god stand.  

9. Status vedr. skiltning af fiskeforbud m.m. / forsat  

/ Kommunen har modtaget disse informationer tidligere, men vi 

genfremsender dem igen samt informationer om anvisning af fiskesteder.  

10. Bro ved Hjaltesvej og træplatformen ved den store sø /forsat  

/ Novafos er blevet kontaktet vedr. broen på Hjaltesvej, men disse henviste til 

kommunen. Novafos vil i flg. kommunen fjerne broen, medmindre vi vil 

overtage og drifte broen. Dette mener bestyrelsen ikke at vi kan jf. vores 

vedtægter. Vi arbejder videre med træplatformen ved den store sø.   

11. Velkomstfolder / velkomst brev ved indflytning  

/ Der fremstilles et udkast til der sendes rundt til bestyrelsen.  

12. Næste bestyrelsesmøde (skal fastsættes)  

Tirsdag den 21-02-23, kl. 18.00 

13. Eventuelt.  

/ Generalforsamling den 21/03 eller 30/03 (Jeg forsætter, Betina forsætter, 

Mads?) Jettevej 13 bliver udmeldt automatisk, men må meget gerne sende 

beskæftigelsen fra YouSee.  

Fastelavn. Hvis bestyrelsen skal give penge til et sådant arrangement, skal der 

fremsendes et forslag til bestyrelsen der kan vedtages på 



 

 

generalforsamlingen, hvori der står at der afsættes et beløb i regnskabet til 

sociale arrangementer. Alle arrangementer der støttes af 

grundejerforeningen skal være åben for alle og annonceres på foreningens 

hjemmeside.  

  
Således opfattet og refereret af John. 


